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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 15. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje vezano je uz sportsku dvoranu osnovne škole Ivo Lola Ribar Labin koju su 
nagrizle godine i sve je u gorem stanju, da ne kažem sve je u očajnijem stanju. Zanima me 
kada se može i kada je tendencija pristupiti rješavanju i tog pitanja odnosno sanaciji.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju Grada Labina: 
 
„Što se tiče osnovne škole Ivo Lola Ribar, isto tako smo uvijek zajednički, svi Upravni odjeli za 
društvene djelatnosti, za financije, naš Upravni odjel, kada se govori o investicijskim 
ulaganjima u naše školstvo ili zgrade predškolskog odgoja, postavljaju isto tako kriterije da li 
nešto spada u investicijski projekat, da li nešto spada u redovito održavanje. Ono što je sigurno 
utvrđeno je da zahvati na osnovnoj školi Matije Vlačića vezano za sanaciju dvorane i svih 
ostalih radova koje smo tamo imali, pa tako i u osnovnoj školi Ivo Lola Ribar, spadaju u 
investicijske projekte koji će se i na taj način i rješavati. Mi smo sada u fazi da privodimo kraju 
zajedno sa rukovodstvom osnovne škole Matije Vlačić zahvate na njihov dvorani. Završena je 
oborinska kanalizacija. Još je ostao asfaltni tepih koji moramo završiti. Kada to zaokružimo 
onda se selimo na lokaciju Ivo Lola Ribar. Tijekom 2023. će biti poznat svi detalji. I oko visine 
investicije, oko vrste zahvata tako da se to onda može pripremiti i odlučivati preko proračuna 
za 2024. godinu. Nismo to sada stavljali u projekciju jer imamo još dosta nepoznanica. Samo 
formalno staviti neku šifru, bili smo mišljenja da nije dobro, ali definitivno za 2024. Ivo Lola 
Ribar je na redu.“ 
 
 S poštovanjem,  
 
 
 
 
                                                                                                        PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 


